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2010D29273 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 12 juli 2010 

Met uw brief van 5 november 2009 zond u mij de brief van de deelne-
mende bedrijven in het Overleg Teerhoudend Asfalt. U verzocht mij om 
reactie op deze brief. 

Over de verwerking van teerhoudend asfaltgranulaat zijn eind 2009 door 
het lid Poppe (SP) twee keer vragen gesteld1. De onderwerpen in de brief 
van het Overleg Teerhoudend Asfalt zijn ook in de kamervragen aan de 
orde gesteld. 
In de antwoorden op de Kamervragen komen alle aspecten uitgebreid aan 
de orde. 

De deelnemende bedrijven in het Overleg Teerhoudend Asfalt doen in de 
brief twee voorstellen. 
Het eerste voorstel betreft de export. Dit onderwerp komt aan de orde in 
het antwoord op vraag 5 van de Kamervragen van het lid Poppe van 
20 november 2009. 
Het tweede voorstel betreft de verplichting tot het laten reinigen. Deze 
kwestie komt aan de orde in de antwoorden op de vragen 3 en 4 van de 
Kamervragen van het lid Poppe van 20 november 2009. 

Ik verwacht u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 

De minister van Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer,
J. C. Huizinga-Heringa

 

1  Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, 
Aanhangsel Handelingen, nr. 695 en nr. 1687.


